

《单词百科:phenomenology是什么意思?phenomenology怎么发音?phenomenology的解释和用法》

英语单词phenomenology是什么意思?phenomenology怎么读?phenomenology怎么发音?简答网为您整理了phenomenology的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



phenomenology怎么读

phenomenology的读音:[fɪˌnɒmɪˈnɒlədʒi]

phenomenology的意思

1、n.现象学;唯象论;

phenomenology的双语例句

1、 This discovery made him abolish the idea of phenomenology eventually.

这一发现最终导致了维氏对于现象学的放弃.

2、A phenomenology of religion must be both existential and hermeneutical.

宗教现象学必须既是存在性的又是诠释性的.

3、Phenomenology studies conscious experience as experienced from the subjective or first person point of view.

现象学研究意识经验,即从主体或第一视角经验到的.

4、This text will introduce the new phenomenology of Hermann Schmitz about his body phenomenology.

本文将介绍赫曼·许密兹的新现象学.

5、All of phenomenology can be regarded as an unfolding of the idea of intentionality.

所有的现象学都可以看作是意向性思想的延伸.

6、And Adorno's critique inherits the rational tradition in Phenomenology of Spirit.

这种洞悉和批判是黑格尔《精神现象学》的理性传统的承继.

7、Phenomenology of mechanical behavior of materials at the macroscopic level.

巨观尺度下材料机械性质之现象学.

8、Phenomenology philosophy studies architectural aesthetics based on ontology.

现象学哲学从存在论范畴研究建筑美学.

9、How did philosophy move from a root concept of phenomena to the discipline of phenomenology?

哲学是如何从一个根基概念——现象发展到现象学学科?

10、Objective To explore the character in the clinical phenomenology about generalized anxiety disorder and panic attack.

目的 探讨广泛性焦虑和惊恐发作的临床现象学特征.方法

符合CCMD-3诊断标准的广泛性焦虑和惊恐发作患者各30例进行临床现象学比较.

11、In this horizon, further considerations of Husserlian phenomenology can be surmised.

在此视野中, 胡塞尔现象学的更深考虑可以得到猜度.

12、Hence, in a certain sense, phenomenology is equal to ontology.

因而, 在一定意义上, 现象学就是存在论.

13、Otherwise , Phenomenology fundamental interest on the subjectivity notion, whose essence is constitution fulfilled in the lif.

现象学则强调主体性的观念, 其本质是在主体的生命体验之中完成的建构性.

14、Phenomenology of Spirit, the current title of the work , is certainly not the original title.

毫无疑问, 现在的书名《精神现象学》不是最初的书名.

15、As all else phenomenologist, the evidence principle is the most ultimate credendum of Heidegger phenomenology.

正像其他所有现象学家们一样,
现象学的明见性原则是海德格尔现象学的最根本的信条.

16、Husserl , Edmund , The Crisis of European Sciences and Transcendental Phenomenology, Northwestern University Press , Evanston, 1970.

波珀:《科学发现的逻辑》,查汝强、邱仁宗译,科学出版社1986年版.

17、Edmund Husserl (1859—1938), a famous German philosopher and the founder of the Phenomenology.

埃德蒙德·胡塞尔 (EdmundHusserl1859—1938),
是德国著名的哲学家和现象学的奠基人.

18、The Phenomenology is attached to this system and ordered under it.

现象学附属这个体系并且在其统领之下.

以上是简答网为您整理的phenomenology怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于phenomenology的用法、phenomenology的释义、phenomenology的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/phenomenology>

